

認識我的國家:



人口超過1.6億



約19%的小學適齡兒童失學



每1,000名兒童便有40名 無法度過5歲生日

救助兒童會自1972年起在孟加拉開展助養兒童計劃。有賴大家慷慨的 支持,我們可以透過計劃惠及兒童、家庭以至整個社區。

年幼學童:

兒童的早期教育對於打破貧困循環至為重要。我們讓兒童將來在學習 和社交上有出色表現。這個項目支援兒童在知識、行為和體格上的成 長,以確保兒童可以在健康和正面的基礎下為入讀小學作好準備。

卓越學生:

我們致力改善孟加拉兒童的教育,並著重於入學機會和學習成果。我們 的項目包括培訓教師、支援兒童友善學校和開展閱讀夥伴輔導項目。我 們也正在試行「增強讀寫能力」和「增強數學能力」的 標誌性項目,以提升兒童閱讀和數學能力。



健康兒童:

在貧困地區,兒童很容易患上可預防及治療的疾病,如貧血、蠕蟲感染及因衛生問題而引發的各種疾病。我們與當地政府部門合作,本著「學會健康、健康學習」的理念,提供基礎健康服務,以協助當地社區建立長遠的衛生習慣。

兒童保護:

在鄉郊和市區,我們透過讓兒童參與話劇和戲劇表演,向社區推廣兒童權利與保護議題。社會安全服務單位亦會協助有童婚風險的家庭,而家長會接受了正面管教培訓。











Healthy Girls and Boys:

In impoverished areas, children suffer from many preventable and treatable illnesses. These include anemia, worm infestations and various hygiene-related problems. With the motto "Learn to be healthy and be healthy to learn," we work with education systems to deliver basic services and life-long healthy hygiene habits.

Child Protection:

In rural and urban communities, we train children as local promoters of child rights and protection issues through drama and theater shows. Families at risk of child marriage are linked with social services and parents receive training on positive discipline.

Country Facts:



More than 160 million population



About 19% of primary school age children are out of school



40 out of 1,000 children die before their 5th birthday

Save the Children has provided sponsorship programming in Bangladesh since 1972. Thanks to generous sponsors like you, children, families and entire communities receive the many benefits of our programs.

Early Learners:

Early childhood education is critical to breaking the cycle of poverty. We help children make intellectual and social gains later in life. This program supports knowledge, behavior and physical growth to ensure a healthy and positive foundation for future school success.

Successful Students:

We seek to improve education for Bangladesh's children with a focus on access and achievement. Our programs include training teachers, supporting child-friendly schools and the reading buddy mentoring program. We are also piloting the Literacy Boost and Numeracy Boost programs — our signature approaches to improving reading and math skills.





